



USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2024

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 4 (580) Volume . 2018

LOBBYING EXPLICIT AND IMPLICIT INTERESTS PURSUING ENVIRONMENTAL AND HUMAN RIGHTS ISSUES IN THE USA

Dmitriy B. Grafov

Abstract

The article is devoted to lobbying non-profit non-governmental organizations (NGO) in the United States, declaring its goal as improving the humanitarian and environmental issues. The study of lobbying reports shows that there are many cases of hidden lobbying when officially proclaimed goal is only a cover. Real goals of lobbying hidden behind public "facade" may be considered as business or political interests.

Keywords list (en): USA, lobbying, human rights, environmental issues, LGBT, voters, interest groups, NGO, political process, Congress

Date of publication: 09.04.2018

Citation link:

Grafov D. LOBBYING EXPLICIT AND IMPLICIT INTERESTS PURSUING ENVIRONMENTAL AND HUMAN RIGHTS ISSUES IN THE USA // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2018. – Issue 4 (580) C. 70-84 .
URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-365/>

США: ЛОББИРОВАНИЕ ЭКСПЛИЦИТНЫХ И ИМПЛИЦИТНЫХ ИНТЕРЕСОВ В ГУМАНИТАРНОЙ ОБЛАСТИ

Графов Дмитрий Борисович

Аннотация

В статье рассматривается лоббистская деятельность различных неправительственных негосударственных организаций (НПО) в США, провозглашающих своей целью решение гуманитарных и экологических вопросов, напрямую не связанных с бизнесом или частными интересами. На основе анализа официальных отчётов делается вывод о том, что лоббирование зачастую носит "фасадный" характер, когда за декларацией отстаивания общественных интересов имеется "скрытая повестка", лоббируются политические или коммерческие интересы.

Ключевые слова: США, лоббирование, гуманитарный подход, экологический вопрос, гендерная проблема, избиратели, интерес, некоммерческие организации, политический процесс, Конгресс

Дата публикации: 09.04.2018

Ссылка для цитирования:

Графов Д. Б. США: ЛОББИРОВАНИЕ ЭКСПЛИЦИТНЫХ И ИМПЛИЦИТНЫХ ИНТЕРЕСОВ В ГУМАНИТАРНОЙ ОБЛАСТИ // США & Канада: экономика – политика – культура. – 2018. – Выпуск №4 (580) С. 70-84 .
URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-365/>